



ក្រសួងការពារជាតិ

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

សារជូនពរ

សូមៈការពជូន

សម្តេចកិត្តិ្តបណ្ឌិត ប៊ុន រ៉ានី ហ៊ុន សែន ប្រធានកាក្វាធាត្រហមកម្ពុជា
គូលធិនាចូលឆ្នាំថ្មីឆ្នាំសកល២០២២

សម្តេចកិត្តិ្តបណ្ឌិត ជាតិៈការពជូនខ្ពង់ខ្ពស់ !

ក្នុងឱកាសជំងឺមហានិរន្តរ៍ ប្រកបដោយសេចក្តីសោមនស្សរីករាយ នៃទិវាចូលឆ្នាំថ្មីឆ្នាំសកល២០២២ តាងនាមថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ ព្រមទាំងនាយទាហាន នាយទាហានរង និងពលទាហាន នៃ កងយោធពលខេមរភូមិន្ទ ក្នុងនាមខ្ញុំនិងភរិយា សូមជូននូវសព្ទសាធុការពរជ័យ សិរីមង្គល មហាប្រសើរ ជូនចំពោះ **សម្តេចកិត្តិ្តបណ្ឌិត** ទទួលបាននូវសុខភាពល្អបរិបូណ៌ ជន្មាយុយឺនយូរ ដើម្បីបំពេញសកម្មភាព មនុស្សធម៌ និងដឹកនាំកាក្វាធាត្រហមកម្ពុជា ឱ្យទទួលបានជោគជ័យថ្មីៗថែមទៀត។

យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមកោតសរសើរចំពោះវិវរាជដឹកនាំដ៏ល្អឆ្ងាសវៃ របស់ **សម្តេចកិត្តិ្តបណ្ឌិត** ក្នុងកិច្ច ខិតខំប្រឹងប្រែងយកអស់កម្លាំងកាយចិត្ត ប្រាជ្ញាស្មារតី បំពេញភារកិច្ចដ៏ឧត្តមក្នុងបុព្វហេតុបម្រើជាតិមាតុភូមិ និងប្រជាជនប្រកបដោយឆន្ទៈមោះមុតខ្លាំងក្លា។ **សម្តេច** ជាអ្នកដឹកនាំស្រ្តីដ៏ឆ្លើមមួយរូប ហើយក៏បានដើរតួនាទី យ៉ាងសំខាន់ រួមចំណែកជាមួយរាជរដ្ឋាភិបាល លើកកម្ពស់សេចក្តីថ្លៃថ្នូរ កិត្តិយស តួនាទីរបស់ស្រ្តីនៅក្នុងសង្គម កាន់តែទូលំទូលាយ ពិសេសក្នុងសកម្មភាពមនុស្សធម៌ជួយរំលែកនិងដោះស្រាយរាល់ទុក្ខលំបាករបស់ប្រទេស ជាតិដែលជួបនូវវិបត្តិកូវីដ-១៩ និងប្រជាពលរដ្ឋដែលទទួលរងគ្រោះដូចជាគ្រោះមហន្តរាយផ្សេងៗ ប្រកបដោយ ប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់ រហូតទទួលបានលទ្ធផលយ៉ាងធំធេងជាបន្តបន្ទាប់ និងបានការគាំទ្រពីគ្រប់មជ្ឈដ្ឋានជាតិ និង អន្តរជាតិ។

ជាថ្មីម្តងទៀត ក្នុងនាមថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ ក្នុងនាមខ្ញុំនិងភរិយា សូមបូងសូងចំពោះគុណបុណ្យ ព្រះរតនត្រ័យ និងវត្ថុស័ក្តិសិទ្ធិទាំងឡាយក្នុងលោក ទេវតាថែរក្សាទឹកដី នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា សូមតាមជួយ ថែរក្សាការពារព្រះព្រំ ជូន **សម្តេចកិត្តិ្តបណ្ឌិត** ឧត្តមភរិយា **សម្តេចគេហោ បាយកន្ទឺម** ព្រមទាំង បុត្រា បុត្រី និងចៅប្រុសចៅស្រីជាទីស្រឡាញ់ សូមបានសមប្រកបនូវពុទ្ធពរទាំងបួនប្រការគឺ អាយុ វណ្ណៈ សុខៈ ពលៈ កុំបីឃ្លៀងឃ្លាតឡើយ។

សូម **សម្តេចកិត្តិ្តបណ្ឌិត ប៊ុន រ៉ានី ហ៊ុន សែន ប្រធានកាក្វាធាត្រហមកម្ពុជា** ទទួលនូវការគោរព ជំខ្ពង់ខ្ពស់អំពីខ្ញុំបាទ។

ថ្ងៃពុធនាម្រាស្រាបៀន ថ្ងៃទី ២៣ ខែ មេសា ឆ្នាំឆ្លូវ ត្រីស័ក ព.ស. ២៥៦៥
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ៣០ ខែ ៥ ឆ្នាំ ២០២១
ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការពារជាតិ

សម្តេចពិជ័យសេនា ឡៅ ឆាញ់